
Referat af bestyrelsesmøde 22. oktober 2018 

Tilstede: Poul-Erik, Carlo, Andy, Michael og Charles 

Fraværende: Tina og Anette (meldt afbud) 

1. Mødereferat fra 24. september godkendt 

 

2. Til/fra varmemester: 

Kloakrør ud for KD 27+29 er lavet 

”Garp” og pynteoverlag mangler – bliver  lavet i forhold til vejret 

Der bliver lavet info om gulvafløb i badeniche 

Der må ikke røres ved fjernvarmeanlæg i depotrum, såfremt noget blinker eller siger lyde 

– nix pille – tilkald Kim 

Hækplanter: Forventer opstart uge 44 

 

3. Byggeudvalg 

Der er stadig problemer med levering af post til dem der er genhuset udenfor pavillonerne 

– Poul har igen igen haft fat i Post Nord 

Pt lyder meldingerne på at stok 11 (  VD 30 - 42  ) er det bedste Anker Hansen indtil nu har 

leveret 

 

4. Ansøgning fra LD XX: ikke bevilget 

Kursuskatalog for bestyrelsesmedlemmer:  placeres på ejendomskontoret 

Nabohjælp:  skilte er bestilt, opsætning vil ske adhoc 

Anden ejendomsadministrator:  der arbejdes videre 

Selskabslokale:  der arbejdes på et åbent hus arrangement for at fremvise det ny 

istandsatte lokale (Dammene, Gildhøj og PAB) 

 

5. Husordensudvalg: der vil være rundgang efter 31/10-18 

Råderet: møde den 25/10-18 

6. Næste møde 29/11-18 

 

Referent Charles Ørntoft 

 

 

 

 

 


